
Protokoll 

Eesti Sulgpalliliidu üldkoosoleku protokoll 

Nr. 2018-1 

28.05.18 Tallinn, Fakto Auto maja 

13:00-16:15 

 

Üldkoosolekul osalesid 23 liidu liikme esindajat, neist 11 kirjaliku volitusega 

Koosolekut juhatasid Karol Kovanen, Sulgpalliliidu president  

Protokollis: Maris Mehine 

 

Osalejad:  

 Klubi Esindaja Märkus 

1.  MTÜ Kiili Sulgpalliklubi Aare Luigas  

2.  MTÜ Asimuut Külle Kordemets Volitus 

3.  Nõo Sulgpalliklubi Mart Mäerand  

4.  Pärnu Sulgpalliklubi Anneli Kõrge  

5.  SK MTÜ Drive Alfred Kivisaar Volitus 

6.  SK Tallinna Kalev Aare Luigas Volitus 

7.  Tallinna Sulgpallikeskus Alfred Kivisaar  

8.  Tallinna Sulgpalliklubi Külle Laidmäe  

9.  Tehnikaülikooli Sulgpalliiklubi Taavi Tenso Volitus 

10.  Tondiraba Sulgpalliklubi Kristo Kasela  

11.  Tondiraba Sulgpallikool Kristo Kasela  

12.  Sulgpalliklubi Triiton Mart Siliksaar  

13.  Tartu Ülikooli ASK Heiki Sorge Volitus 

14.  Viimsi Sulgpalliklubi  Alfred Kivisaar Volitus 

15.  Rahvaspordiklubi Kuuse Kristo Kasela Volitus 

16.  SA US Tenniseakadeemia Rainer Terras Volitus 

17.  Tartu Kalev Indrek Küüts Volitus 

18.  Veeriku Badminton Indrek Küüts  

19.  SK Fookus Rainer Terras  

20.  Omniva Sulgpalliklubi Indrek Raig  

21.  Sulgpalliklubi Smash Alan Heinluht  

22.  Puhja Sulgpalliklubi Indrek Küüts Volitus 

23.  Pärnu Linna Spordikool Anneli Kõrge Volitus 

 

Külalised: Ants Mängel, Andres Aru 

 

Päevakord: 

- Majandusaasta aruanne  

- Liidu eelarve 2018  

- Võistlusreeglite muudatusettepanekud 

- Noortespordi muudatusettepanekud 

- Juunioride EM 

- Kalenderplaan 

- Muud küsimused 



 

 

1. Majandusaasta aruanne 

Eesti Sulgpalliliit tegi ülevaate viimase aasta peamistest tegevussuundadest, tippspordi 

tulemustest, sulgpalli populariseerimise ning võistluste korraldamise valdkonnas ning 2017. a 

majandustulemustest. Liidu majandusaasta lõppes positiivse tulemiga. Liidu 2018. a eelarve 

kinnitas juhatus ja see võeti vastu aasta alguses. 

Otsus: Üldkoosolek hääletas majandusaasta aruande kinnitamise üle. Üldkoosolek kinnitas 

2018. a majandusaasta aruande. 

Hääletus: 23 poolt, 0 vastu, 0 erapooletu  

 

 

2. Võistlusreeglite muudatusettepanekud 

1. Lisada reeglitesse p 5.12: ESL kalenderplaanis oleval võistlusel võib üks võistleja osaleda 

igas mänguliigis vaid ühes tasemeklassis korraga. 

 

2. Lisada reeglitesse p 11.7 lõppu tekst: Kui naismängijad mängivad võistlusel meestega 

samas tasemeklassis, võetakse paigutamisel arvesse meeste puhul vastavat meeste 

edetabelit ja naiste puhul vastavat naiste edetabelit. Paigutused selguvad kõigi võistlejate 

punktide võrdlemisel. 

3. Muuta p 22.2 sõnastust, uus sõnastus: Tabeli koostamisel läheb arvesse mängija 8 

paremat võistlust nimetatud perioodi jooksul. 

4. Muuta 22.11 edetabeli punktide tabelit kategooriate 5, 4 ja 2 osas. Uus punktitabel 

järgnev 

Koht Võistlused 

 
7* 6* 5* 4* 3* 2* 1* 

Võitja 1200 660 300 130 35 20 8 

Finaali kaotaja 1020 560 250 100 30 17 7 

3. 920 500 215 80 25 14 6 

3.-4. 840 460 190 70 25 12 5 

5.-8. 660 360 160 55 20 10 4 

9.-16. 480 260 125 45 15 8 3 

17.-32. 300 165 75 30 9 6 2 

33.-64. 120 60 35 15 4 4 1 

65.-128. 60 35 10 7 2 2 0,5 

 

GP reeglid  

1. Punkt 1.4 lisada lause: Korraldaja võib soovi korral 3. liiga tasemeklassi mitte läbi viia. 

2. Muuta p 9.6, uus sõnastus: Tabeli koostamisel lähtutakse ESL võistlusreeglite punktist 

22.11 

3. Lisada p 10. Käesolevate reeglitega sätestamata küsimustes juhindutakse ESL 

Võistlusreeglitest. 

 



Noorte GP reeglid 

1. Punktis 7.2 auhinnarahad muuta punkti järgnevalt: 

Kõigis 7.2 alapunktides, kus senine summa oli 15 eur, uus auhinnasumma 25 eur 

Kõigis 7.2 alapunktides, kus senine summa oli 30 eur, uus auhinnasumma 45 eur. 

2. Lisada p. 10 Käesolevate reeglitega sätestamata küsimustes juhindutakse ESL 

Võistlusreeglitest. 

Otsus: Üldkoosolek hääletas võistlusreeglite muudatuste vastuvõtmist. 

Hääletus: 23 poolt, 0 vastu, 0 erapooletu.  

 

3. Noortespordi muudatusettepanekud 

Üldkoosolekul arutati riikliku noortespordi toetuse jagamise aluseid. Ettepanek vähendada 

võistkondliku võistluse eest saadavaid punkte võrreldes individuaalse tiitlivõistlusega poole 

võrra. 

Mart Mäerand: Ei nõustu, et võistkondliku võistluse eest saab siiski nii palju punkte. 

Individuaaltiitlivõistluse punkte peaks veelgi suurendama.  

Otsus: Toimus hääletus riikliku noortespordi toetuse jagamise aluste muudatusettepaneku kohta. 

Hääletus: poolt 16, vastu 1, erapooletu 6 

 

4. Juunioride EM 

Eesti Sulgpalliliit korraldab 7.-16. septembril Tallinnas, Kalevi spordihallis Euroopa Juunioride 

Meistrivõistlused. Liit tutvustas Juunioride EM ettevalmistusi. 10. päeva jooksul on korraga saali 

vaja ligi 50 vabatahtlikku. Üleskutse klubidele aidata vabatahtlike leidmisel. Arutati erinevaid 

viise, kuidas vabatahtlikke juurde saada.  

Mart Siliksaar ettepanek, et liit võiks leida raha juurde noorte ettevalmistamiseks. 

Liit: Noortespordi raha jagatakse klubidele, täiendavad vahendid on juunioride koondislastele 

juba eraldatud toetuste või stipendiumitena.  

Mart Siliksaar: Eesti koondis võiks ametlikest hotellidest majutuda kindlasti Olümpia hotellis.  

Liit: Majutusel võiks vaadata ka kulu kokku ja kaaluda teisi ametlikke hotelle või kesklinna 

hotelle. Kui võistlustele lähetamise kulud on väga suured võib see lõpuks toimuda teiste 

sportlaste nt täiskasvanute tipud Must, Kuuba-Rüütel tulevaste toetuste arvelt.  

Mart Siliksaar: Las olla tuleviku toetused väiksemad, peaks ööbima Olümpias olen valmis poole 

3000 eurot ise majutuse kinni maksma.  

Juunioride EM toetajate osas lepiti kokku, et liit saadab klubidele vajaliku teenuste nimekirja, kui 

kellelgi on kontakte toetajate leidmisel. 

Juunioride EM koondise riiete osas peatreeneril soov saada kahte erinevat värvi särgid. Ettepanek 

Alfred Kivisaarele uurida Yonexilt kas saab teist värvi särgi lisaks. 

  

5. Kalenderplaanivõistlused 

Üldkoosolek vaatas üle Eesti Sulgpalliliidu kalenderplaanivõistlused hooajal 2018/2019. 

Kalenderplaani kinnitab Eesti Sulgpalliliidu juhatus. 

 

 

 



6. Muud küsimused 

Üldkoosolekul paluti klubidel tuua välja täiendavad teemad, mis vajaksid edaspidi ümarlaual või 

liidu kogudes arutamist 

- Tippsport ja rahastus 

- Kohtunike juurdesaamine 

- GP finaal 

 


